
ZÁPIS 3/2024 
 

z jednání výkonného výboru OSH Rokycany dne 3. 4. 2024 

 

 

Přítomni:      dle prezenční listiny 10 členů výkonného výboru 

Omluveni:     V. Sazima, J. Pecháček, M. Lauber, M. Štědrý, M. Sýkora 

 

 

1. Jednání zahájil starosta OSH Miroslav Frost, který uvítal přítomné a seznámil s programem. 

K programu nebylo připomínek.  

 

 

2. Volba zapisovatele a ověřovatelů zápisu - zapisovatel stálý Věra Sedláčková, ověřovatelé 

zápisu stálí Vladimír Sazima a Miloš Svoboda. 

 

3. Kontrola usnesení: 

             úkol č. 3/2024 - zdárně zajistit okresní kolo PS 1. 6. 2024 v Holoubkově - úkol trvá 

            úkol č. 4/2024 - zdárně zajistit okresní kolo Plamen 25. 5. 2024               - úkol trvá 

            úkol č. 5/2024 - zdárně zajistit KK Plamen 8. a 9. 6. 2024                         - úkol trvá 

  

4. Čerpání rozpočtu za leden - březen 2024 - informovala Věra Sedláčková: 

Příjmy jsou doposud pouze z členských příspěvků, prodejního materiálu a provize 

HVP. Členské příspěvky jsou mírně překračovány.  

Výdaje - byly odvedeny členské příspěvky hasiči i MH na SH ČMS. Oproti plánu 

přibyla položka v radě ochrany obyvatelstva - bylo proplaceno jízdné na seminář OO 

v České Třebové, kterého se zúčastnili 4 členové sborů okresu Rokycany. 

V nedotačních výdajích ORM byly proplaceny výdaje na soutěž v pexesu, vázání uzlů 

a odborkách, která se konala 23. března v Rakové. Další výdaje - provoz, mzdy jsou v 

souladu s plánem rozpočtu. 

 

5. Zprávy z oborných rad: 
- ORM - Jarmila Baslová informovala o soutěži v pexesu, uzle a odborky -  

3 soutěže v jednom dni. Celkem 69 účastníků, všichni obdrželi osvědčení. Soutěž 

byla velice dobře zorganizována.  

M. Frost - kladně hodnotil, jak jsou všichni vedoucí sehraní, úkony na sebe 

navazují, disciplíny probíhají bez průtahů. Administrativní podklady byly 

perfektně zpracované.  

V. Brandtner - ze sborů by s dětmi mělo na soutěž jezdit více vedoucích, rovněž 

tak na soutěž Plamen. 

        

6. Příprava okresního kola Plamen a krajského kola Plamen: 
J. Baslová předložila návrh OZ Plamen, přítomnými schváleno. 

 Na soutěže je třeba zajistit vodu, k dispozici HZS nebo Veolia. Je třeba obsadit 

technickou četu jak na okresní, tak na krajské kolo a rovněž dostatečný počet 

rozhodčích.  

V. Brandtner -  na 2 soutěže by se měly zajistit 4 cisterny, k dispozici 2 strojníci. 

Dostatečně obsazenou technickou četu je nutné zejména na krajském kole, kde musí jít 

vše plynule bez zbytečných průtahů, je třeba nejméně 12 lidí, kteří budou mít na 

starosti pouze překážky.  

Rozhodčí na KK-  - včetně CTIF cca 36 lidí. Je třeba zajistit zdravotníka. 
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Obsluha časomíry - na okresním kole může zajistit V. Brandtner, je třeba zajistit 

krajské kolo.  

            S HZS bude dohodnut dovoz překážek (J. Baslová - dohoda s P. Špelinou). 

V Brandtner - zkontrolovat překážky v Nevidě. Terče CTIF jsou nové, použijí se na 

krajské kolo. 

M. Frost - je tendence dovybavovat sbory překážkami, při soutěžích se mohou půjčit a 

nemusí je shánět.  

V Brandtner - ve skladu Mirošov jsou staré kladiny, potřebovaly by dovybavit 

tartanem.  

J. Baslová ml. - překážky na CTIF by měla být celá sada komplet na okrese.  

Přetlakové ventily - jsou dva, pro dospělé se nechá předělat a bude určen pro MH 

(seřídí na HZS, zajisti L.Pokštefl). 

J. Baslová - použití přenosné motorové stříkačky - účastníci krajského kola by měli 

mít vyzkoušenou práci se stříkačkou. Ta je k dispozici na KSH, momentálně je však 

zapůjčená.  

V Brandtner - vyzkoušení práce se stříkačkou před soutěží je nutné. Trénink na 

krajském kole je zpravidla hodinu před soutěží, strojníci by si měli stříkačku ozkoušet.  

M.Frost - stříkačka z KSH by měla být k dispozici a půjčovaná na základě výpůjčního  

protokolu.  

M. Frost - 15. 4. je jednání ORM, zástupci sborů by si už měli rozvrhnout, kdo z jejich 

sboru se na krajském kole zúčastní v technické četě a kdo jako rozhodčí - jedná se o 

dva dny.  

Dořeší se strava na KK - v jídelně školy budou probíhat volby. Buď se jídlo přenosí 

z kuchyně a k sezení budou využity sety, nebo může být oběd formou balíčku.  

Budou připraveny diplomy jednak na okresní kolo a také na krajské kolo, kde se 

předávají diplomy pouze prvním třem místům, J. Baslová chce předat diplomy všem 

zúčastněným dětem. 

 

7. Příprava okresního kola PS: 

J. Dongres -  překážky - některé jsou v Holoubkově, některé se musí přivézt (bariera 

ženy) . Překážky se převezou z areálu školy v Rokycanech  a potom odvezou zpět. 

M. Frost: časomíra, stopky a praporky budou z OSH, nůžkový stan na časomíru.   

Zdravotník - je třeba zajistit. Domeček je na místě, kladina - z Mirošova.  

Ozvučení - bude použito přenosné ozvučení - OSH. 

Sčítací komise - Ing. Karel Dlouhý. 

M. Svoboda se zúčastní soutěže za VV místo starosty OSH.   

B. Svobodová předložila návrh OZ PS, přítomnými schváleno.  

 

8. Zprávy z KSH - informoval Miroslav Frost: 

Poprvé se zúčastnil jednání KSH nový člen VV KSH Radek Franta, zvolený za Miloše 

Svobodu, který z funkce odstoupil z rodinných důvodů.   

Informace o splácení dluhu pí Vídršpěrkové - dluh je pravidelně splácen.  

Utvořila se odborná rada hasičských soutěží, která bude spojena s odbornou radou 

represe, takže vedoucí ORR Barbora Svobodová bude zároveň ve dvou radách.  

Za V. Strejce, který odstoupil z funkce člena ÚOR OO z rodinných důvodů, byl 

zvolen B. Vašek (PJ) a zároveň člen ÚOR OO SH ČMS.  

Sjezd SH ČMS se bude konat v roce 2026. 
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5. března 2023 zasedala rada bezpečnosti Pk, mj. byly řešeny dotace Pk. Loňské 

vyúčtování dotací bylo v pořádku.  

Pk  bude zřizovat centrum ochrany obyvatelstva pro celý Plzeňský kraj.  

 

Další informace - z KSH budou chodit kontroly na OSH i na SDH, obdrželi jsme 

seznam bodů  z oblastí, které budu kontrolovány.  

Byly schváleny dotace pro rok 2024, pro Pk celkem 3,5 mil. Kč 

 

 

9. Diskuse: 

- M. Frost předložil návrh na udělen í titulu Čestný člen SH ČMS pro starostu obce 

Cheznovice, návrh byl schválen. 

- V. Brandtner hovořil o krajském kole ZHVB, které proběhne 19. 10. v Břasích, 

změna je v tom, že se budou soutěžit podle sborů, ne podle kategorií. Protože 

závod potrvá celý den, musí se zajistit dostatečný počet stanů na jednotlivá 

stanoviště a rovněž tak sety k sezení. 

 

10. Usnesení:  

Jednání VV OSH Rokycany dne 3. 4. 2024 

 

I. SCHVALUJE 

a) Zapisovatele Věru Sedláčkovou 

b) Ověřovatele zápisu Miloše Svobodu 

c) Zprávu o čerpání rozpočtu za leden - březen 2024 

d) OZ okresního kola soutěže v PS 

e) OZ okresního kola Plamen 

f) Udělení titulu Čestný člen SH ČMS starostovi obce Cheznovice 

 

II. BERE NA VĚDOMÍ 

a) Zprávy z odborných rad 

b) Zprávu z jednání VV KSH 

 

III. UKLÁDÁ 

-      trvají úkoly č. 3/24 - zdárně zajistit okresní kolo PS 

                            4/24 - zdárně zajistit okresní kolo Plamen 

                             5/24 - zdárně zajistit krajské kolo Plamen 

 

11. Závěr jednání provedl starosta SH Miroslav Frost, poděkoval přítomným za účast a 

jednání ukončil. 

 

 

 

 

Zapsal:                                Věra Sedláčková 

Ověřovatel zápisu:             Miloš Svoboda 


